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Skolebestyrelsesmøde referat 
Mandag d. 19. maj 2025 kl. 17.00-19.30. 

Der vil være lidt brød og pålæg fra 16.45. 

 

Deltagere: 

Michael, Mikkel, Søren, Jane, Lise, Mio, Sisse og Lars 

Afbud: Kamilla, Pernille, Marina, Kristine 

 

Dagsorden  

1. Velkomst. 

2. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde.  

- Godkendt 

3. Nyt fra elevrådet. 

- Der har ikke været elevrådsmøde siden sidst, så der er lige nu ikke noget nyt 

4. Nyt fra skoleledelse og skoleklub 

• Personalenyt 

- 2 stillingsopslag til lærere med ansættelse pr. 1.august 

• Kort status på brandrenovering 

- Der ses på personalerummet. Det er ved at blive genopbygget – køkken og møbler 

er bestilt. Forventes at tages i brug til august 

• Folkeskolens nye kvalitetsprogram 

- Orienteringsmøde om juniormesterlære onsdag den 21.maj på skolen. To dages 

praktik og tre dages skole med fokus på dansk og matematik 

- Det implementeres over de kommende skoleår – så nogle klasser fortsætter på 

”den gamle ordning” og nogle tiltag er allerede fra august 

- Timebanken anvendes som to-lærer, tidlig læsning og matematikløft har vi allerede. 

Klassens tid er fleksibel og lægges af klasseteamet 

- Pædagogisk indsatsplan – der udsendes skabelon fra Undervisningsministeriet i juni 

2025 

- Ro og orden i skolen, der afventes en ny udgave af denne 

• Skolens opfølgning på Princip Elevfravær  

- Besvarelsen er sendt til gennemlæsning i skolebestyrelsen 

- Fraværsprocenten på 10 % er for højt, derfor dette fokus 

- Covid-19 har muligvis rykket ved forældrenes holdning både hvad angår sygdom og 

til hjemmearbejdsdage 

- Det er børne- og familieafdelingen som har en stor rolle med arbejdet i familierne 

- Vi har kontakt med de hjem/familie, hvor der er fravær 
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5. Godkendelse af redigeret Princip Fællesarrangementer, hvor det eksplicit skrives ind med 

egenbetalingen pr. elev pr. dag til mad på 85 kr., når eleven skal på lejrskole. (Michael). En 

forøgelse fra 75 til 85. 

- Godkendt 

6. Godkendelse af revideret Princip for IT og teknologiske hjælpemidler ift. anvendelse af 

egne devises i SFO2 udgår. (Michael) 

- Godkendt 

7. Orientering fra Dialogmøde 6. maj (Jane). 

- Folkeskolens kvalitetsprogram 

- Sammen om skolen – hensigten er at styrke dialogen med eleverne 

- Vordingborg Kommune vil styrke ”Børn i bevægelse” 

- Underskud på skoleområdet bl.a. specialundervisning, PPR-ydelser købes udefra, 

kommunale bygninger mv. 

- Vi begynder på affaldssortering på skolerne 

8. Nyt fra formanden. 

• Oplæg til og drøftelse af årshjul 2025/26 

- Principperne for det gode læringsmiljø og undervisningsorganisering 

- Princip for IT og teknologiske hjælpemidler angående undersøgelsen af smartwat-

ches og sætningen om aflevering af mobiltelefon 

• Review af årshjul 2024/25 og forberedelser til næste møde (fast dagsordenpunkt) 

- Budgetstatus 

- Kommende skoleårs skemaer 

- Endeligt forslag til årshjul 

9. Nyt fra forældreforeningen (Søren) 

- Generalforsamling i forældreforeningen er afholdt – få fremmødte ud over dem, 

der er i forældreforeningen 

- Sommermarked 13.juni – der er stor opbakning fra alle klassers forældreråd 

- Forældreforeningen har fået en fane på hjemmesiden – nu mangler der konkret 

info 

10. Evt. 

- Kurser for skolebestyrelsen: Der har tidligere været kursus for os og det blev brugt 

til at kvalificere vores arbejde med tilsyn af principper. Ønske om dette næste sko-

leår. Kommunalt kursus efter sommerferien 

- SFO’en er godt i gang og SFO2 lokalerne er ved at være klar. Officiel åbning af SFO2 

den 19.juni. Der er mange tilmeldt til Diskofesten også elever som ikke er meldt ind 

- Grundlovsdag er en skoledag 5.juni og den 6.juni er skolen og SFO lukket 

- Tak til forældreforeningen for kurven med lækkerier til personalet 

11. Udarbejdelse af kort video og præsentation af nye medlemmer i bestyrelsen. (Prod.Man. 

Mikkel) 

- Rykkes til næste gang 
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Kommende mødedatoer for 2025 

10. juni 
25. august 
6. oktober 
24. november 

 

 


